
 
 
Gundsø Omsorgscenter  

 1 / 2 

Bruger og pårørenderådet, Gundsø 
Omsorgscenter, Gundsølillevej 6 
Ågerup 4000 Roskilde 

Referat fra Rådets møde den 19. maj 2022 

Tilstede: 

Centerleder Gitte B. Haraszuk, Ældreråds-repræsentant Vivi Skriver, 
Anne-lise Buchwaldt, Sonja Salling, Henrik Maare, Jens Arne Hansen, 
Jørgen Djursø og Benny Achton. 
 

Punkt 1 og 2 

Debat om brug af pårørendes mail-adresse til evt. efterlysning af  
beboernes bortkomne sager som tøj, smykker, figurer og andet, 
afvises, der må være andre måder at lede – også set i lyset af at mange 
forsvundne ting senere dukker op af sig selv. 
Evt. kunne et pårørende fællesmøde arrangeres, hvor der kunne 
diskuteres ovenstående plus andre små problemer på plejehjemmet. 
Et sådant netværk kunne evt. etableres i forbindelse med en 
sommerfest for beboere, plejere og pårørende der planlagt til 
afholdelse Tirsdag d. 16. august 2022 . 
Mail sendes til samtlige pårørende om interesse for ovenstående. 
 
Punkt 3 – Bemandingssituationen 
Stadig problemer med rekruttering af specielt aften medarbejdere. 
Camilla Kragh fra kommunen styrer overordnet kampagnen for  
plejehjemmenes rekruttering ved hjælp af skiltning ved vejen, div. 
Ophæng og annoncering. En mærkbar forhindring for nye 
medarbejdere er plejehjemmets ringe busforbindelser især for 
aftenvagter.  
 
Dokumentationen er nu opdateret i faste skemaer. Der ventes 
kontrolbesøg i juni måned. 
Der har været arbejdsskader på aftenvagterne, fald over kørestole o. 
lign., hvilket har medført en del sygefravær. 
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Der er stadig ringe toiletforhold for 6 boliger som deler 3 toiletter. 
Kommunen ser på dette og på pladsforholdene i boligerne. 
 
Vivi Skriver nævner at spiseordningen på Bondestuen er genopstået 
hver torsdag. Det koster kr. 140 for måltid og transport.  
 
Punkt 4  
Begyndende samarbejde med Røde Kors og andre grupper som 
besøgsvenner, baby-mødregrupper og børnekor er i gang. 
 
Punkt 5 Eventuelt. 
Måltiderne er stadig et emne, der klages over at kødet er sejt og at der 
til tider er for lidt mad. 
Der er nu kommet ny køkkenleder Lillian som lover bedring samt 
friskbagt brød hver morgen. Samtidig skal køkkenet producere og 
levere mad til Kastanjehaven i Jyllinge. 
 
De nys plantede tujaer lider af vandmangel – nogle få stykker gået ud 
– nu indkøbes der en sive-slange for at imødegå dette problem. 
 
Dokumentationen er nu opdateret i faste skemaer. Der ventes 
kontrolbesøg i juni måned. 
 
Der har været arbejdsulykker på aftenvagterne, fald over kørestole o. 
lign., hvilket har givet en del sygefravær. 
Der er stadig ringe toiletforhold i 6 af boligerne som deles om 3 
toiletter. Kommunen ser på dette og på ringe plads i boligerne. 
 
Næste møde afholdes torsdag d. 1.9.2022 kl 1430 
 
Mvh Benny Achton 


